
Svenska Stövarklubben Protokoll 7/2019. 

Tid: 2019-10-13 

 Kl 19.30 – 20.45 

Telefonmöte.  

Närvarande: Owe Karlsson, Tomas Lööf, Carina Adolfsson, Peter Ledin och 

Gunnar Petersson 

Anmält förhinder: Andreas Johansson 

§ 74 Mötets öppnande. 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 75 Val av justeringsman. 

Samtliga närvarande ur styrelsen justerar protokollen under innevarande 

verksamhetsår. 

§ 76 Föredragningslistans godkännande. 

Föredragningslistan godkändes. 

§ 77 Föregående protokoll. 

Föregående protokoll 6/2019 gicks igenom. 

Styrelsen beslutade godkänna det och lägga det till handlingarna. 

§ 78 Ekonomisk redovisning. 

Kassören redogjorde för klubbens ekonomi som fortfarande visar på ett 

överskott mot budget på årsbasis. 

Styrelsen beslutar: Att notera till protokollet att man tagit del av redovisningen 

och lägga den till handlingarna. 

§ 79 Fullmäktige 2020 

Tomas redovisade hur arbetet inför fullmäktigemötet fortskrider. 

Ytterligare en motion har inkommit från distrikt 5. 

Styrelsen beslutar: Att lägga redovisningen till handlingarna samt att nästa 

styrelsemöte ska inriktas på förberedelser inför fullmäktige 2020. 

§ 80 Rapporter 



Gunnar och Carina redogjorde från Kennel Klubbens fullmäktigemöte. Våra 2 

motioner vann inte gehör, däremot ett tilläggsyrkande som vi hade tillsammans 

med SBK, SSRK och SSPK i HD frågan. Samalagt fanns det 32 motioner i olika 

frågor att ta ställning till. 

Peter Ledin redovisade sina upplevelser från Qvinnokampen i Västerbotten. 

Provet genomfördes för tionde året i rad och är ett väldigt uppskattat 

arrangemang med många återkommande startande. För året var det 25 hundar 

anmälda och 24 kom till start. Provet är en satsning helt i linje med klubbens 

strävan att nå mera intressenter i de grupper som är underrepresenterade i 

klubben. 

Styrelsen beslutar: Att lägga redovisningarna till handlingarna. 

§ 81 IT Hundprov.  

Andreas Johansson har lämnat skriftlig redogörelse om nuläget i Hundprov. 

Under sommaren och förhösten har alla lokalklubbar som har önskat utbildning 
i Hundprov fått det. Utbildning och implementering har överlag gått bra och 
det är endast ett fåtal supportärende som kommer in i nuläget. 
 
Alla lokalklubbar rapporterar in sina resultat löpande och finns oftast på SKK 
hunddata inom 24 timmar. Ännu tidigare i Hitta Stövare. Allt verkar förlöpa bra 
med rapporteringen.  
 
Det har varit mindre problem med webbleverantören till programmen som 
gjort att Hundprov har legat nere någon timme ibland. De olika möjligheter 
som att eliminera dessa problem undersöks för att få en säkrare drift.  
 

§ 82 Avelsfrågor. 

A: Owe och Gunnar redogjorde för föregående möte i avelsnämnden. 

Delegaterna i nämnden har ska till nästa möte att inventera nuläge och behov i 

den ras de företräder. 

Styrelsen beslutar: Att lägga redovisningarna till handlingarna. 

B: Patrik Isacsson önskar entledigas som avelsråd för schiller stövare. 

Styrelsen beslutar: Att tacka Patrik för allt det arbete han lagt ner som avelsråd 

för schillerstövare. 



C: En företrädare för Gotlandsstövarföreningen har gått en utbildning i genetik 

som föreningen bekostat med 2000kronor. 

Styrelsen beslutar: Att ta denna kostnad då även Svenska Stövarklubben har 

stor nytta av denna kunskap inom avelsnämnden. 

§ 83 Inkommande post 

A: Ansökan om utökat rasregister för exteriördomare NN NN. 

Styrelsen beslutar: Att uppdra åt sekreteraren att kontakta Sara Häggkvist 

angående ansökan. Generellt sett är det minsta kravet för att börja den 

exteriöra utbildningen att personen varit med på ett jaktprov för stövare där 

hunden gått till minst ett tredje pris. 

B: Inbjudan till Kilpa i Finland. 

Styrelsen beslutar: Att tacka för inbjudan men tyvärr har ingen i styrelsen 

möjlighet att representera vid provet. Owe återkopplar till företrädare för 

provet. 

C: Utmärkelser i samband med stövar SM. Två personer har föreslagits motta 

silverplaketten och fyra som mottagare av förtjänstnålen. 

Styrelsen beslutar: Att sekreteraren återkopplar till Jämtland Härjedalens Stk 

om att förslagen bifallits.  

D: Offert på tryck av klubbens tidning. 

Styrelsen beslutar: Att anta offerten på tryck från V-TAB AB. Sekreteraren 

återkopplar till Stövarens redaktör. 

§ 84 Nästa möte kommer om alla kan hållas 20:e november som ett fysiskt 

möte. 

Ordförande Owe Karlsson tackade för ett bra möte och förklarade mötet 

avslutat. 

 

 

 

 

 



Justeras:    

 

Owe Karlsson  Carina Adolfsson 

 

 

Peter Ledin   Tomas Lööf 

 

 

Sekreterare:  Gunnar Petersson 


